
 

„PROHLÁŠENÍ K SOUČASNÉ SITUACI V ČJF“ 

 

Vážení členové naší oblasti, 

Velice si vážíme Vaší důvěry při volbách do oblastního výboru a i nadále Vám chceme 
garantovat, že naší prioritou u všech aktivit je maximální přínos pro naše členy a pořadatele.  
 
Nyní jsme intenzivně apelovali za svolání Rady ČJF, neboť od oblastních voleb proběhlo mnoho 
zásadních skutečností. Svolání jednání Rady ČJF ihned po oblastních konferencích bylo téměř 
všude přislíbeno prezidentem, a jedná se o první krok, jak plnit úkoly dané usneseními z nich. 
Poslední informací prezidenta ČJF je příslib svolání tohoto důležitého jednání. 
Kromě jiného požadujeme o sdělení konkrétního termínu KONFERENCE ČJF. 
 
Nepovažujeme se za zaměstnance a podřízené sekretariátu ČJF, kteří v rámci 
zaměstnaneckého poměru musí plnit zadaná nařízení, a nechtěli bychom se zařadit pouze 
mezi ty, co před členy obhajují centrální rozhodnutí nezávisle na tom, zda jsou smysluplná a 
přínosná. Pro nás jsou zásadní aktuálně platné legislativní dokumenty a směrnice, které 
obsahují všechny příslušné náležitosti. 
 
Našim členům garantujeme, že na veškerá rozhodnutí a změny, která zaslouží diskuzi a úpravy, 
reagujeme a pravidelně zasíláme podněty orgánu VV – vše naleznete na webových stránkách 
oblasti u zápisů OV - https://www.cjf.cz/oblasti/stredoceska/oblastni-vybor/zapisy-ov . 
Bohužel dle zápisů VV ČJF je zřejmé, že na naše podněty není reagováno. 
 
Vážení členové, začíná hlavní závodní sezona, a tedy pro většinu z nás aktivnější sportovní 
období. V návaznosti na to bych Vám rád popřál mnoho sportovních úspěchů a současně i 
příjemné prožití Velikonočních svátků. 
 
 
 
Za OV Václav Drbal, dne 5.4.2023 
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